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ZÁPIS 
ze 4. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 01. 06. 2015 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 18 
Omluveni:  2 – Marie Štolpová, Ing. Pavel Procházka, MSc.  

Přišli později: Ing. Vladimír Lang (16:11 hod.) 
Zapisovatelé: Ing. Pavel Vavřina, Jana Nahodilová 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. František Šlapanský, Bc. Karel Široký 
Návrhová komise:   Ing. Helena Kocábová, Ing. Martin Procházka, MUDr. Hana Kučerová, 
                                  Tomáš Makovický  
 
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-

VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
4. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.09 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 18 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě.  
 
Starosta – navrhuji, aby diskuze proběhla ke každému zvlášť, a mám ještě jeden návrh na úpravu pro-
gramu a prosím Vás, abychom se soustředili. Vzhledem k tomu, že je přítomno … jsou přítomni pod-
nikatelé z obchodů na náměstí i občané, kteří se vyjadřují k témuž programu nebo k témuž bodu. Bod 
číslo 12 Změna č. 8 územního plánu, k tomu bod z korespondence Podněty k projednání pro zastupi-
telstvo města Moravského Krumlova plus dalším bodem, který Vám v této chvíli nechám nakopírovat, 
který jsem teď před jednáním obdržel. Navrhuji přesunout bod číslo 12 za bod číslo 4. K tomu prosím 
bod z korespondence plus materiál, který Vám nyní rozdám. Poprosím paní Nahodilovou, jednadva-
cetkrát okopírovat a rozdat. Teď jsem ho obdržel, je to deset pět minut. Tak má někdo, prosím další 
úpravy, návrhy na úpravu programu? Nevidím přihlášky, nechám tedy tak. 
 
Ing. Lang Vladimír – příchod 16.11 hod. – nyní zastupitelů celkem 19.  
 
Místostarosta – Paní vzadu. K programu jednání? Občanka města – Ano. Starosta - Tady k tomu  
se nemáš, nemáš právo vyjadřovat. Ano, k programu je jednadvacet zastupitelů. To je ten podnět 
k projednání, za bod číslo 4. Je to ten příspěvek, který jste sepsali. Já myslím, že je to dostatečně zřej-
mé. V této chvíli nevidím další návrhy na úpravu v programu. Proto nechám hlasovat, aby se zastupi-
telstvo města řídilo upraveným programem dnešního jednání. Prosím, kdo je pro? Děkuji jednohlasně 
schváleno. Zapisovatelem dnešního zastupitelstva stanovuji Ing. Pavla Vavřinu a paní Nahodilovou. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. František Šlapanský, Bc. Karel Široký 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc.  
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Helena Kocábová, Ing. Martin Procházka, 
MUDr. Hana Kučerová, Tomáš Makovický 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta - Zápis z minulého jednání zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jed-
nání. 
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2. Interpelace 
Starosta: V rámci interpelací, abych předešel případným dotazům, sděluji následující: „V České tele-
vizi proběhl pořad Reportéři ČT, měli jste možnost to všichni vidět. V něm šlo o dvě zásadní informa-
ce – jedna byla ta, že některá města vyměnila osvětlení pro své obce od společnosti Energie pod kon-
trolou, to se netýká města Moravský Krumlov. My jsme na tuto dohodu nepřistoupili, proto ta reportáž 
pro město Moravský Krumlov nebyla předmětná. My přes společnost Energie pod kontrolou nakupu-
jeme energie, elektřinu a plyn, a je možno na konkrétních číslech dokázat, že výrazně šetříme. Další 
věcí je ta, že poprosím zastupitele, aby po skončení jednání dnešního zastupitelstvo setrvali. Neodchá-
zeli před usnesením nebo po usnesení. Je potřeba probrat na pracovním jednání některé body. Jedním 
z nich je – město Moravský Krumlov obdrželo cenovou nabídku na prodej zámku v Moravském 
Krumlově, tato cena je ve výši 15ti miliónů korun. Ten dopis má dvě strany, seznámím Vás s ním po 
pracovním jednání. Teď máte tuto informaci, kterou považujte za důležitou s tím, že je potřeba si ji 
chviličku nechat projít hlavou, potřeba sdělit další informace na kterých se budeme bavit o dalším po-
stupu. Další věci do interpelací v této chvíli nemám. Čili otevírám rozpravu. Kdo se hlásí do interpela-
cí? Takže Ing. Kocábová, Ing. Šlapanský, Mgr. Lang a Ing. Jelínek, prosím v tomto pořadí. Ing. Ko-
cábová: Dobrý den, já bych měla opětovnou připomínku k provozní době Sběrného dvora. My jsme 
minule schválili vyhlášku, kterou se provozní doba Sběrného dvora o víkendech mění v době od 09:00 
hodin do 13:00 hodin a v letních měsících do 14:00 hodin. Skutečnost je taková, že v současné době  
je Sběrný dvůr otevřený od 9:00 do 12:00 hodin. Já bych byla ráda, kdybychom dodržovali vyhlášku  
a nechali ten Sběrný dvůr otevřený minimálně do těch 14:00 hodin. Starosta: Tady je, my ji tady má-
me. Děkuji za tuto připomínku. Pokusíme se od této soboty již dodržet pracovní dobu, tak aby tam 
byla do těch 14:00 hodin. Zkusíme i do 15:00 hodin. Probereme to s panem místostarostou. Ing. Ko-
cábová: To bychom mohli probrat i třeba dodatečně po, omlouvám se, že Vám skáču do řeči. Staros-
ta:  V pohodě. Ing. Kocábová: Na té poznámce pro případě i déle, bych byla ráda, kdybychom to pro-
jednali i dřív. Jak říkám, aspoň do těch 14:00 hodin, tak jak to bylo zpátky předtím. Starosta:  Dobře. 
Rada města se tím bude zabývat. Domluvíme se i potom na pracovní schůzce, kterou budeme mít po 
zastupitelstvu. Jak by to bylo vhodné, tak aby to Rada města mohla upravit. Dále se hlásil Ing. Šlapan-
ský, má slovo. Ing. Šlapanský: v Rokytné byly zahájeny práce na kanalizaci, bylo by dobře tam zajis-
tit nějakou informovanost občanů v delším časovém odstupu, protože jsou tam nějaké. Zkrátka to lidé 
neví, tak by bylo dobře nějakou základní informaci tam podat, co se bude dělat, kdy se to bude asi dě-
lat, aby s tím mohli nějak občané počítat. Místostarosta: To se sešlo více věcí zároveň. Od někdy 
koncem května tam nastoupila firma na dokončení kanalizace a zároveň s tím nějaké přeložky k vodo-
vodu, které byly vyvolanou tou stavbou kanalizace a zároveň minulý týden proběhlo předání staveniště 
na rekonstrukci celého vodovodu. V Rokytné to vyhrála společnost Vodovody a kanalizace teda 
pardon Miloš Ryšavý a nastoupili tento týden. To znamená, předpokládám, že původní stavitel  
to znamená MBM trade, který dělal kanalizaci ty lidi, kterých se to týkalo, obešel. Nevím, jak na tom 
byla společnost Ryšavý, zajistíme nápravu. Ing. Šlapanský: nejde o to zajistit nápravu, ale aby lidi 
byli informováni, co se bude kde dít. Místostarosta: bude se v průběhu května, června, července 
kompletně měnit vodovod v Rokytné, místních komunikacích, které chceme po té zaasfaltovat včetně 
přípojek do jednotlivých domácností. S tím, že bude stále stávající vodovod funkční, až do té doby, 
dokud se nepřepojí nebo nevybuduje nový vodovod, a potom se přepojí na nový vodovod. Dáme na 
nějakou dobu informaci na nástěnku v Rokytné nebo ještě nějakou jinou informaci. Samozřejmě bude 
svolána i schůzka s obyvateli Rokytné, protože součástí toho … součástí té rekonstrukce nové přípojky 
vodovodní na ten nový vodovodní řad a tam je potřeba se domluvit s majiteli nemovitosti, jakým způ-
sobem to konkrétně bude probíhat. 
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Starosta: Dobře, děkuji, čili odpověď je taková. Během týdne v Rokytné provedeme setkání s občany 
nebo najdeme nějaký termín, který by byl v hodný pro setkání s občany a vysvětlení dalšího postupu. 
Tak dál se hlásil pan Mg. Lang, prosím. Mgr. Lang: Mám tři dotazy, prosím. První se týká uranu  
ve vodě vrtů na Slatinách. Řešili jste to tady před rokem, jestli se to tedy někam posunulo nebo jestli 
máme nějaký výstup už z Vodovodů a svazků. Druhá otázka je: Zaznamenal jsem v médiích, že jste 
jednal s hejtmanem Jihomoravského kraje panem Haškem ohledně možného návratu epopeje, tak jak 
to jednání probíhalo a jestli jsou nějaké konkrétnější informace a poslední interpelace. Česká televize 
odvysílala v pořadu Reportéři ČT takovou kazu ohledně Energie pod kontrolou. Chtěl jsem se zeptat, 
jaké služby od této společnosti nakupujeme nebo jak nám dodává a jestli jsme náhodou nepřekročili 
ten limit na to výběrové řízení. Starosta: Já začnu pane magistře od konce. Vy jste mě asi neposlou-
chal, já už jsem na to odpovídal. Nepřekročili jsme samozřejmě žádný limit, je to všechno v rámci zá-
konů této země.  Máme na to samozřejmě připravený materiál, očekávali jsme dotaz. Mgr. Lang:  
To je ono, to je ta společnost Energie pod kontrolou. To je ono. Starosta: Ano, to je ta společnost. 
Tady je připravena smlouva k nahlédnutí, jsou tady připraveny ceníky, jsou tady zároveň připraveny 
tabulky, které odpovídají, kolik město Moravský Krumlov šetří. Prosím Vás je potřeba vnímat dvě 
základní věci, které společnost Energie pod kontrolou nabízí. Jedna jsou výměna osvětlení a druhá je 
nákup energií. Výměnu osvětlení město Moravský Krumlov se společností nerealizuje, opakuji … ne-
realizuje. Čili se nás ten problém výběrových řízení netýká. My to s nimi nerealizujeme. Druhý pro-
blém, který je, je nákup energií, ten se společností realizujeme a výrazně šetříme. Nám tato společnost 
ušetřila bezmála nějaké tři milióny korun jenom v prvním roce nákupu. Je to možné se tady podívat. 
Pan místostarosta má případně tady k tomu další podrobnosti. Jednání s hejtmanem Jihomoravského 
kraje proběhlo minulý týden. Jedná se to právě ohledně nákup – nabídky společnosti Incheba na odkup 
zámku. Bavili jsme se o tom, jakým způsobem je možnost spolupráce s jihomoravským krajem, spolu-
práce s Ministerstvem kultury. Výsledek jednání je takový, že hejtman Jihomoravského kraje iniciuje 
setkání s primátorkou Prahy – paní Krnáčovou. Společně se mnou budeme debatovat, jakým způsobem 
lze hovořit o budoucnosti Muchovy Slovanské epopeje. Je problém ten, že je ve Veletržním paláci 
zavřena, padá na ni omítka. To se v Moravském Krumlově nestalo ani jednou za dobu celé existence, 
aby na ni padala omítka. Zbytek tady k tomu bych tedy v tuhle chvíli. Myslím si, že tato informace je 
v tuto chvíli dostačující a je potřeba si pohovořit o některých věcech, které s tím souvisí následně na 
pracovní schůzce. Uran ve vodě v této chvíli jsem odeslal. Je to shodou okolností minulý týden nebo 
čtrnáctí dní zpátky na Vodovody a Kanalizace. Dopis, ve kterém žádám  o poskytnutími asi sedmadva-
ceti bodů informací k činnosti tohoto svazku. Tak, aby město Moravský Krumlov dostalo možnost se 
rozhodnout, jakým způsobem bude pokračovat ve svazku dále. Tyto informace jsem požadoval na zá-
kladě svobodného přístupu k informacím, takže očekávám odpověď do 30, 60, 90 dní. Nevím, vzhle-
dem k tomu, že je to obsáhlý materiál, předpokládám, že to bude minimálně dva měsíce. Jedna z těch 
otázek je i dotaz na ten uran. Jakmile tuto odpověď dostanu, budeme opět se bavit o tom na zastupitel-
stvu či na případném sezení, na které budete samozřejmě pozváni. Čili v této chvíli uran dotaz šel na 
Vodovody a Kanalizace. Mgr. Lang: Doplňující otázka, loni myslím, že to bylo, že jste měl někam 
jet. Teď nevím, jestli to byla Jihlava a že jste se pokoušeli vystoupit ze svazku. Říkal jste, že bude ně-
jaké jednání co a jak. Jestli tam se to …Starosta: Já opakuji, ano byl jsem v Jihlavě, probíhala jednání 
minulý týden. Mimochodem čtrnáct dní zpátky proběhlo velmi bouřlivé zasedání zastupitelstva 
v Jihlavě, kde se podávají trestní oznámení na členy představenstva Svazku Jihlavsko. Je to na delší 
debatu, v téhle chvíli nemá připravený podkladový materiál. Byl jsem v Jihlavě. Dopis, který byl ode-
slán na Svazek je pokračováním této série velmi složitých kroků a ve chvíli, kdy budu mít veřejnou 
informaci pro zastupitelstvo, velmi rád zastupitelstvo i veřejnost se vším seznámím. V této chvíli in-
formaci toho charakteru nemám. Mgr. Lang: Dobře, děkuji. Starosta: Dále se přihlásil do interpelací 
Ing. Jelínek. 
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Ing. Jelínek: Já bych nám všem chtěl připomenout některé události a chtěl bych nás všechny vyzvat 
k tomu, jestli bychom nebyli ochotni vytvořit nějaký symbol smíření. Zítra je to 70 roků, co bylo 
v horním zámeckém parku nespravedlivě zabito 11 lidí. Já jsem se tím zabýval poměrně hodně. Nejen 
u nás, ale i jinde, tak bych navrhl nám všem, jestli bychom jsme se tím nezabývali. Tak, jak to udělali 
třeba v Jánských lázních, kde je vytvořený symbol smíření takový pietní kříž, aby to bylo za lidi, kteří 
byli nespravedlivě zavražděni. Za ty, kteří zahynuli při bombardování města nebo v koncentračním 
táboře. Myslím si, že naše město to docela potřebuje. Tohle smíření udělat a jako takovou, takový pří-
klad jsem si pro Vás připravil pro každého takový obrázek, jak to třeba vypadá v Jánských lázních.  
A protože lidé, kteří tam zahynuli, jsou pro nás neznámí … tak jsem z dokumentace Moravského mu-
zea, s dovolením ze spisu S 3411, ofotil stranu, kde jsou ti lidé vypsáni – jaký měli charakter a jak  
se chovali. Starosta: Děkuji za tuto interpelaci. Budeme se tím samozřejmě velmi vážně zabývat  
a prodiskutujeme, jaké jsou další možnosti. V této chvíli se do interpelace nikdo další nepřihlásil. Kon-
čím projednání tohoto bodu.  
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta – V příloze Vám předkládám materiál pro kontrolu úkolů uložených RM a ZM. Materiál byl 
doplněn o úkoly uložené na 3. ZM ze dne 13. 4. 2015 a 10. schůzi RM ze dne 21. 4. 2015. V materiálu 
jsou vypuštěny splněné úkoly projednané na minulém ZM. Kontrola úkolů RM a ZM patří  
do samostatné působnosti města dle § 35 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších 
předpisů.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – do rozpravy se přihlásil Ing. Šlapanský, pan Zpěvák, Mgr. Lang. Ing. Šlapanský – Do 10. 
RM není, že by byla příprava výstavby centra plazmové technologie. Možná pár informací. Starosta: 
Ano. Evropská unie ukládá městům nebo zakazuje městům od roku 2024 zákaz jakéhokoliv skládko-
vání a my se na tento zákaz připravujeme. Dostali jsme nabídku od společnosti  CePlaZ, která se tímto 
zabývá. Jedná se o možnou likvidaci odpadů. Základem je v této chvíli to, že si město Moravský 
Krumlov prostřednictvím Rady města vyžádalo kladnou EIU, která nám řekne, že toto plazmové cen-
trum by nemělo vliv na životní prostředí čili je v souladu se zákonem této země. Ve chvíli, kdy dosta-
neme kladné vyjádření, budeme se tímto opět dále vážně zabývat. V této chvíli další informace ne-
mám. Čekáme na to, jakým způsobem se společnost CePlaZ k tomuto vyjádří. Můžeme to následně, 
nějaké další informace sdělit při neveřejném zasedání. To v této chvíli stačí. Dále se přihlásil pan Zpě-
vák. Pan Zpěvák: Usnesení 9. RM bod číslo 3 Patrol group s.r.o. o co se to jedná? Starosta: Jedná se  
o kamerový systém Moravský Krumlov, aby již byly instalovány kamery na těch záchytných bodech, 
které jsme již určili v rámci projektu. Pan Zpěvák: Ještě bod 11 pronájem části pozemku tomu ně-
meckému občanovi nebo co to, kdo to je? Tajemník: To není německý občan. Jedná se o rychlé ob-
čerstvení u Alberta. To je ten kebab. 



4. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 01. 06. 2015 

 6

Pan Zpěvák: Jo, díky už vím. To je něco jak na náměstí. Tajemník: Ano. Starosta: Dobře, dále  
se přihlásil pan Mgr. Lang. Mgr. Lang: Usnesení číslo 10 – rada města schvaluje provedení uvede-
ných dodatečných prací v rámci akce „Oprava fasád, výměna výplní a sanace zdiva arkád“, co to bylo 
za dodatečné práce. Místostarosta: K tomu se přihlásím já. Byla to výměna háků, tady z přední strany 
fasády na městském úřadě. Dále se zapravovaly kabely, které byly vedeny po fasádě domu jako O2  
a elektřina. Myslím, že ta šla po levé straně, takže se to zapouštělo dovnitř a dále tam bylo nějaké 
zpevnění trhliny, která se objevila po té, co se odlouplo zdivo. Bylo to předběžně. Nemám teď ty in-
formace úplně u sebe. Bylo to něco kolem 30ti tisíc korun celková částka, můžeme samozřejmě dát 
k nahlédnutí. Jinak v rámci úpravy toho atria se podíváte. Původně se neplánovalo dělat žlaby. Nako-
nec, nebylo to součástí té akce. Udělali jsme takové minipoptávkové řízení, realizace vyjde na něja-
kých 50 tisíc korun. Plus nějaké další drobné úpravy jako osvětlení dole. Všechno samozřejmě, jak 
budeme mít dodatky, a nějaké smlouvy, bude možno k nahlédnutí u mě v kanceláři. Mgr. Lang: RM 
bere na vědomí  - nabídka firmy Paseo group. O jakou nabídku se jedná? Tajemník: To můžu já od-
povědět. Je to firma, která se zabývá mediálními kampaněmi na webu. Mají víc webů, na kterých chtě-
jí znovu umístit naše logo a naše odvolávky. My jsme jim řekli, že máme dostatečný množství webek 
jejich firem. Takže jejich nabídka nebyla akceptována. Jsou to jejich odkazy na město Moravský 
Krumlov do nějakých turistických webů. Mgr. Lang: Děkuji. Starosta: Dobře. Další přihlášky do 
rozpravy? Občanka města: Prosím o chviličku pozornosti. Mám tady pár dotazů. Chci se zeptat na 
Změnu čísla 8. Starosta: prosím Tě. Občanka města: Mám na to právo. Vystoupit. Starosta: Ne, 
prosím Tě. Místostarosta: To bude teď. Občanka města: Chviličku mě prosím Vás věnujte pozor-
nost. Starosta: prosím Tě. Začni. Občanka města: Chviličku mě prosím Vás věnujte pozornost. Teď 
čtu dotazy, a pak můžete pokračovat v jednání. Starosta: prosím Tě. Občanka města: Změna číslo … 
Změna číslo 8 místa v lokalitě nad Vrabčím hájkem neboli Horní Novosady… Starosta: prosím Tě. 
Takhle to nefunguje. Občanka města: přípravy výstavby… Starosta: Prosím Tě. Občanka města: 
rodinných domků, zasíťování pozemků … není možné v tomto stavu bilančně správně vyhodnotit da-
nou situaci, protože… Starosta: Prosím Tě, to je bod, který budeme řešit později. Občanka města: 
propojenost čísla 8 s číslem 9 není možná v tomto stavu … jelikož firma Anero získala dotace 
z Evropské unie … Starosta: prosím Tě. Občanka města: … které byly pouze určené k zateplení 
výrobního a administrativního objektu. Udržitelnost těchto dotací je nejméně tři roky po dokončení 
dotací z Evropské unie. Počítá s tímto město Moravský Krumlov, jedná se o potřebu změnu funkčního 
území, co je podstatou změny pro potřebu územního fondu? To je všechno, to je jediný můj dotaz. 
Starosta: Takže prosím Vás … je potřeba respektovat jednací řád tohoto zastupitelstva… Občanka 
města: Ano, … Starosta: který jasně říká. Teď mluvím já, prosím. Který jasně říká, že občan má prá-
vo se vyjádřit k projednávanému bodu. Vzhledem k tomu, že teď se projednává úplně něco jiného  
a následující bod Změna územní plánu je bod číslo 5. To znamená, že následuje po tomto bodu. Vaše 
vystoupení považuji za trapné. Samozřejmě připomínky, které teď rozdáváte, si prostudujeme a budou 
zařazeny na další jednání. Jenom nerozumím. Je potřeba ctít zásady slušného chování. Takže usnesení 
k bodu číslo 4.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov. 
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Starosta: Nyní podle programu je přehozený bod číslo 12. K němu jsem Vás vyzval, abyste si přidali 
bod z korespondence dopis zde přítomných podnikatelů. Dostal jsem tyto podněty dva. Nejprve pode-
psaný občankou města, následně druhý den podepsaný jeden, dva, tři. Ten dopis máte v příloze – máte 
tam oba dva. Nejprve k projednávané změně číslo 8. Tj. materiál, který máte ve svých materiálech. 
Prosím, abychom se soustředili a poslouchali i podnikatelé, kteří jsou zde přítomni a poslouchali i dá-
my, které předložily následný dopis jako reakci na neschválení změny číslo 8. Takže nejprve Změna 
čísla 8 územního plánu SÚ Moravský Krumlov – schválení II. Dodatku smlouvy o dílo. Na základě 
rozhodnutí zastupitelstva města Moravský Krumlov ze dne 17. 6. 2013 o pořízení Změny č. 8 Morav-
ský Krumlov byl vypracován návrh smlouvy o dílo na změnu č. 8, který zhotovila projekční kancelář 
Urbanistické středisko Brno. Celková cena změny č. 8 byla 180 290,- Kč. Tuto smlouvu schválilo ZM 
na svém 30. zasedání dne 9. 12. 2013. ZM Moravský Krumlov dále schválilo na svém 32. zasedání 
konaném dne 7. 4. 2014 usnesení č. 33/2014, vložení jedné dílčí změny vyvolané žádostí Pekárna 
IVANKA s.r.o., Tylova 661, 672 01 Moravský Krumlov ze dne 27. 2. 2014. Na základě tohoto usne-
sení vypracovala projekční kancelář I. dodatek smlouvy o dílo, ve kterém navýšila původní částku  
o 13 310,- Kč. Pekárna IVANKA se své žádosti o dílčí změnu zavázala uhradit vzniklé náklady. ZM 
na doporučení RM schválilo tento dodatek na svém 34. zasedání ZM konaném dne 7. 7. 2014. V prů-
běhu řízení o změně č. 8 vydal Krajský úřad Jihomoravského kraje, Odbor životního prostředí, jako 
orgán ochrany ZPF, nesouhlasné stanovisko k ploše „8.01 – nová zastavitelná plocha pro bydlení 
v lokalitě Horní Novosady“ a tím znemožnil další projednávání změny č. 8 v plném rozsahu. Na zá-
kladě dodatečně vyhotovených podkladů, bilanční analýzy k záboru ZPF a jednání na krajském úřadě, 
Odbor životního prostředí přehodnotil své původní stanovisko a dne 3. 4. 2015 vydal nové souhlasné 
stanovisko ke změně č. 8. 
Projekční kancelář vyhotovila II. dodatek ke smlouvě o dílo týkající se provedené práce: 

- dodatečné vypracování podkladů pro Odbor životního prostředí  
- dodatečné vypracování analýzy. 

Tento dodatek navyšuje původní částku o 9.680,-Kč. 
Rada města na své 10. schůzi dne 21. 4. 2015 doporučila ZM schválit tento II. dodatek smlouvy o dílo. 
Stanovisko Odboru výstavby a územního plánování: doporučuje schválit tento II. dodatek smlouvy  
o dílo. K tomuto bodu jsme obdrželi podněty k projednání. Tyto podněty jsou seřazeny do pěti odrá-
žek. Takže první dotaz na splnění úkolu pro starostu města Moravský Krumlov, který pro něj vyplívá 
ze zasedání zastupitelstva. Schůzka proběhla 17. 3. 2015 s částí zastupitelstva, s zastupitelem Vertexu, 
zpět zástupcem Vertexu a 30. 3. proběhla schůzka s podnikateli. Za druhé - dalším je odkaz na vyhláš-
ku města Moravský Krumlov číslo 2/97, který projednává o výkladu změn v souvislosti se změnou 
funkční lokality vzhledem k tomu, že všichni tento materiál máte, nebudu to dále číst. Ale je zde sple-
teno několik věcí dohromady bez znalosti dané problematiky, proto se prosím teď soustřeďme tak, aby 
to bylo jasně vysvětleno. Ohledně obecně závazné vyhlášky 2/97. Obecně závazná vyhláška je stále 
v platnosti, protože článek 2 této vyhlášky, který stanovuje platnost územního plánu sídelního útvaru 
31. 10. 2010, byl zrušen. Opatřením obecné povahy, kterým byla zadána změna č. 4 územního plánu 
sídelního útvaru Moravský Krumlov. Toto opatření obecné povahy nabylo účinnosti dne 5. 6. 2008 
z toho tedy vyplívá, že vydaný územní plán sídelního útvaru včetně jeho schválených změn je stále 
platný a závazný pro rozhodování v území. Ohledně změny č. 8 územní plánu sídelního útvaru Morav-
ský Krumlov o pořízení územního plánu a jeho změn rozhoduje zastupitelstvo města. O pořízení číslo 
8 rozhodlo zastupitelstvo města Moravský Krumlova na svém zasedání 17. 6. 2013. Dne 7. 7. 2014 
zastupitelstvo města na svém 34. zasedání schválilo vypracované a projednané zadání změny číslo 8.  
V současné době probíhá projednávání návrhu změny číslo 8.  
 



4. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 01. 06. 2015 

 8

Ohledně změny číslo 9 územní plánu sídelního útvaru – o pořízení číslo 9 rozhodlo zastupitelstvo měs-
ta na svém zasedání 2. 3. 2015. Teď prosím pozorně poslouchejte. Změna číslo 9 se týká funkčního 
využití zastavitelných pro bydlení na nezastavitelné plochy orné půdy viz usnesení. Požadavek na po-
řízení této změny vyplynul přímo z projednávané změny číslo 8 podrobně v bodě 5. Dalším bodem, 
v případě nesvolání žádné schůzky dále nelze pokračovat ve změnách v číslech 8 a 9. Schůzky samo-
zřejmě proběhly, již jsem je avizoval. Bod číslo 4 vysvětlení odsouhlasení a pořízení změny atd.. Tak-
že zastupitelstvo města Moravský Krumlov na svém 2. zasedání 2. 3. 2015 rozhodlo o žádosti firmy 
Anero, která požadovala zařadit do změny číslo 9 dílčí změnu plochy výrobní na plochu smíšenou cen-
trální průmyslového areálu v jejím vlastnictví. Zastupitelstvo města o této žádosti nerozhodlo. Na dal-
ším 3. zasedání zastupitelstvo města znovu projednalo žádost firmy Anero a rozhodlo, že požadována 
dílčí změna nebude zařazena do změny číslo 9. Tedy nevyhovělo podané žádosti. Celý proces projed-
návání změny číslo 9 je plně v kompetenci pořizovatele, kterým je v tomto případě Městský úřad. Po-
věřený pracovník, který má tuto agendu na starosti, splňuje veškeré odborné požadavky stanovené 
zákonem. Takže jakkoliv intervence zvenčí je zcela nesmyslná a zbytečná. K tomuto bodu jsme dnes 
obdrželi vážený dopis od dvou občanek města „Vážený pane starosto, lidé z Moravského Krumlova  
a okolí Vás touto cestou žádají o znovu projednání věci týkající se vietnamské tržnice Vanessa. Rádi 
bychom, aby zastupitelstvo Moravského Krumlova vyslechlo i názor obyčejných lidí, svých voličů,  
a nejen nářky podnikatelů z náměstí. Bude-li to nutné a pomůže to k řešení této situace, jsme ochotni 
sepsat petici na podporu znovuotevření tržnice“. Ohledně změny číslo 8, což je bod číslo 5, dopisu, 
který jsme obdrželi od občanky města v zastoupení ostatních lidí. Propojení změn číslo 8 a 9 její vzá-
jemná návaznost atd. Sděluji ohledně propojení změny číslo 8 a 9. Změna číslo 8 obsahuje čtyři dílčí 
změny – plocha změny pro bydlení v lokalitě Horní Novosady, změna využití plochy občanského …. 
v lokalitě ve Vrchním dílu, zrušení části navržených ploch pro bydlení lokalitě ve Vrchním dílu, pro-
středním dílu a Nad Haltýři a 804 je změna využití stávající plochy pro bydlení v rodinných domech 
na ulici Tylova na plochu pro průmyslové podniky a podnikatelské aktivity. 
Dne 7. 1. 2015 v rámci projednávání návrhu změny číslo 8 obdržel pořizovatel, což je město od Kraj-
ského Jihomoravského kraje, který je orgánem ochrany ZPF stanovisko dotčeného orgánu, ve kterém 
vydal nesouhlasné stanovisko vůči změně číslo 801 tzn. lokalita Horní Novosady. Důvodem nesouhla-
su je nový zábor orné půdy v katastru Moravský Krumlov. Na základě tohoto vyvolal pořizovatel jed-
nání s tímto dotčeným orgánem za účasti zástupců města Moravský Krumlov, při kterém došlo 
k dohodě, že město Moravský Krumlov pořídí další změnu územního plánu tzn. změnu číslo 9, ve kte-
ré vyčlení dosud nezastavěné návrhové plochy pro bydlení a změní její funkční využití na nezastavi-
telnou plochu orné půdy. Z tohoto důvodu zastupitelstvo města na svém 2. zasedání rozhodlo o poříze-
ní změny číslo 9, která se týká změny funkčního využití určených zastavitelných ploch pro bydlení na 
nezastavitelné plochy orné půdy, viz usnesení 3/2015. Dne 8. 4. 2015 obdržel pořizovatel od Krajské-
ho úřadu Jihomoravského kraje, oboru životního prostředí nové stanovisko, ve kterém přehodnotil své 
původní zamítavé stanovisko a vydal souhlasné stanovisko k dílčí změně číslo 8. V současné době 
díky této dohodě pokračují projednávání návrhu změny číslo 8 v celém jejím rozsahu. Čili, když to 
shrnu, tak v této chvíli nebyla odsouhlasena Změna územního plánu v lokalitě Vertexu tzn. nebude se 
… není nutno dále spolupracovat se společností Anero na změně územního plánu tzn. na vietnamské 
tržnici  Vanessa. Je zde názor, který, teď mluvím především k zastupitelům, dostali jsme se do pozice, 
kdy rozhodneme špatně a zase špatně. To znamená na jedné straně je tlak zástupců podnikatelů z ná-
městí Moravského Krumlova. Na druhé straně je tlak lidí, kteří říkají, že v tomto zařízení nakupovali. 
Je to pro nás velmi špatná situace, rád bych, kdybychom si to prodiskutovali v klidu následně po jed-
nání zastupitelstva. Tak, abychom si mezi sebou řekli, jakým způsobem se budeme bavit dále.  
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Občanům sděluji … v této chvíli těm, kteří jsou zastoupeni občankou města … dostanete po jednání 
zastupitelstva písemnou odpověď na Vaše body, které jsem zde obdržel. K nim se následně budete 
moci vyjádřit. Zase, bez jakýchkoliv problémů, na jednání zastupitelstva. Samozřejmě bych raději 
očekával písemnou komunikaci, protože pak je tady velmi zmatené povídání a velmi nesouvislým spo-
jováním nespojitelného. V této chvíli nejprve otevírám rozpravu. Rozpravu rozděluji na dvě části – 
v první části se vyjádří zastupitelé, v druhé části se vyjádří občané. Takže rozprava z řad zastupitelů - 
prosím, děkuji. V této chvíli, prosím, kdo se hlásí z řad občanů do rozpravy? Jen poprosím o jednu 
věc, budeme dodržovat zásady slušného chování, které spočívají v tom, že v danou chvíli mluví jeden 
člověk. Za druhé řešíme člověka, zpět. Neřešíme člověka, řešíme problém, děkuji. Prosím, nyní Ti 
uděluji slovo. Občanka města: Já bych chtěla omluvit předchozí paní za to vystoupení, ale měla by to 
říci svými slovy a ne číst, protože jsem jí nerozuměla. Mohla by to říct potom třeba ještě jednou, kdy-
by byla ta možnost. Ona to myslí tak … protože i my jsme zmateni. Tam je napsáno dočasně zavřeno. 
Zaměstnancům řekli, že do měsíce otevírají, že tam mají stavět podlahu a mají spravit kanalizaci. Já 
chci vědět, co je na tom pravdy. Protože běží dohady, zbytečný emoce, zbytečný fámy. Zbytečně se 
v tomhle, jak říkáte, že vlastně jste v presu. Já jsem říkala, že je to rozumný řešení, pokud je tam něja-
ký střet něčeho načerno, je tam něco prostě špatně. Město zvolilo to nejlepší řešení, který mohlo. Tak 
možná, že jednalo, že jim dalo něco na nápravu, ale my nemáme jasno. My vlastně. Tam je opravdu 
dočasně zavřeno a nemáme v tom jasno, takže jsme opravdu zmateni a hledáme, kde teda najdete 
smyčku. Jak to zase otevřít, protože na vás tlačí občané. Já to tedy chápu, ale pokud oni nesplňují zá-
konné věci. Tak přece nemůžete říct, že my chceme něco špatně. My, kdybychom si někde něco na-
černo otevřeli, tak na nás přijde okamžitě Finanční úřad, Živnostenský úřad a okamžitě nás budou 
sankciovat. Budou nám dávat. Zavřete na určitou dobu nebo neotevřete vůbec. Jak je možný, že jim 
prochází prostě všechno. Já nejsem rasista, ale proč nejsou zákony stejný pro všechny. Máme živořit  
a platit zaměstnance, platit DPH a platit všechno. Tady si někdo prostě kdykoliv, si sjedná, domluví se 
za měsíc, otevřu, tak otevře. On za měsíc otevře. Starosta: Ještě jednou. Město, já, my. Občanka 
města: Za měsíc dočasně zavřeno, … Starosta: Podívej se, jestli za měsíc. poslouchej, prosím. Jestli 
za měsíc otevře, tak to otevře na základě vlastního rozhodnutí daný nájemce a nebudu říkat, jestli je to 
Vietnamec, černoch, Číňan nebo já nevím kdo. Občanka města: Já taky ne. Jen nechci, aby se dělo 
bezpráví. Starosta: V téhle chvíli se toto zastupitelstvo a tento Městský úřad řídí zákony této země, 
které mu jasně říkají, jak se má chovat. To znamená, jestliže zastupitelstvo města rozhodlo neschválit 
změnu územního plánu v areálu Vertexu, tak je toto maximum, co jsme pro toto v téhle chvíli mohli 
udělat. Ten obchod je v této chvíli zavřený a my nic víc udělat nemůžeme. Opakuji ještě jednou, že 
pokud otevře ten Vietnamec, tak otevře v rozporu se zákony této země, a pak jsou tady orgány, které 
tenhle postup řeší. Krajský úřad vrátil k projednávání některé věci z hlediska stavebního tj. správní 
řízení, do kterého zastupitelstvo města nevstupuje zase v souladu se zákony této země. V téhle chvíli  
je obchod zavřený na základě rozhodnutí zastupitelstva neschválit změnu územního plánu. To je pro 
Vás, jakoby teď nechci říct … na jednu stranu Vy toto schvalujete. Občanka města: a my to chceme 
slyšet polopatě. Starosta: já to tak říkám, já si myslím. Občanka města: zbytečný dohady. Starosta: 
Ne, ne, ne, já nevím. Tak ty dohady vznikají potom z nevědomostí a ta nevědomost mě mrzí, protože 
my už nic jiného udělat nemůžeme. To je na jedné straně, na druhý straně dámy, které zde předložily 
dopis, jsou zde přítomny. Jasně říkají, že chtějí. Prosím dámy jen zvedněte ruku, jasně říkají, že chtějí, 
aby byla otevřena. Aby zastupitelstvo města schválilo právě tuto změnu. Těchto jednadvacet lidí je 
tlakem obyvatelstva postaveno nechci říkat pod enormní tlak, ale pod velký tlak. Já, když se projdu po 
náměstí, tak na jedné straně se dostanu do hovoru s některým z obchodníků. Ujdu o sto metrů dál  
a tam se dostanu do hovoru s lidmi, kteří mi říkají opačný názor. Já jsem za to rád, že se mnou lidi 
aspoň takto komunikují, ale musíme se k tomu jako zastupitelé nějakým způsobem postavit. A posta-
víme se … my to budeme probírat následně, protože jde o velký problém. 
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Je potřeba se zeptat občanů jakým způsobem se oni k tomu staví. Ještě jedno, my vnímáme názor pod-
nikatelů zde podepsaných. Já si myslím, že tohle zastupitelstvo minule jasně deklarovalo soulad, za 
prvé se zákony této země, jasně deklarovalo Vaši podporu. Takže, jestli i po tom máte pocit, že někdo 
někde něco dělá, někde něco mluví, tak je potřeba, abyste se … já si myslím, že kdokoliv z těchto jed-
nadvaceti lidí je velmi otevřený jakékoliv diskuzi a velmi otevřený tomu Vám zjistit jakékoliv infor-
mace. Je jedno, jestli je to člověk zprava, zleva, zepředu, zezadu. Všichni Vám jakoby jsme vyšli ma-
ximálně vstříc, proto jakékoliv osočování členů tohoto zastupitelstva si myslím je z Vaší strany velice 
nefér. Občanka města: Počkejte, jak vy říkáte Vám nám. My tady vlastně léta živíme město. Uvědo-
mujete si to, že opravdu poctivě podnikáme a poctivě teda platíme všechno, co máme platit a všechno 
vlastně jde městu? To je problém všech těchto lidí a já tady těm obyvatelům … já to chápu, že tady 
chtějí Vanessu, ale tady je deset dalších možností si pronajmout další prostory. Proč se pořád do prů-
myslové zóny dává obchodně smíšená. Proč průmyslová zóna není zachována pro průmysl, to mě jako 
docela opravdu trápí. Starosta: Ale pozor, ale Jani takhle to není. Občanka města: Proč se tam ne-
pustí podnikatelé, kteří podnikají v průmyslu? Starosta: To je právě to, jak jsi to teď vyjádřila. Spěje 
to k tomu, že to je nějak jinak, než to je. Ne, pokud tam – nesmí v této chvíli, neschválením změny 
číslo 9 vzniknout obchod. Je to stálá zóna pro průmyslové podnikání. Občanka města: Je tady taková 
zóna. Ať si pronajmou kravín, ať si pronajmou klavírku. Starosta: Moment. Občanka města: Ať si 
pronajmou jiný prostory. Starosta: Ale to není prosím problém tohohle zastupitelstva. My jsme 
v rámci svých kompetencí, možností rozhodli. Občanka města: Já to všechno chápu. Já to vysvětluji 
těmto dvěma dámám, které napsaly protesty. Pořád je to nezákonné. Občanka města: To nejsme, ale 
jenom my. Starosta: Takže v této chvíli, poprosím … Občanka města: Já bych chtěla říct jenom těm 
dámám, možná že o tom neví a nevšimli si. Ale v Krumlově je asi pět jiných vietnamských obchodů, 
takže určitě nebudou ošizeny se stejným zbožím. Takže by je to ochuzovalo o to, že si nebudou moci 
v Krumlově toto zboží nakoupit. Opravdu. Starosta: pan Zpěvák, prosím. Pan Zpěvák: Já jenom, 
prosím Vás, abychom se dostali k jádru věci. Já co slyším od těch, já tam teda nechodím nakupovat, 
ale co slyším od lidí. Tak asi to bude ten problém. Tam koupí věci za polovičku, co koupí třeba u pod-
nikatelů na městě. To jsem slyšel teda tak. To bude zřejmě ten problém. Občanka města: A o tom to 
je. Pan Zpěvák: O tom se musíme bavit, protože jinak se tady budeme hádat. To nemá cenu vůbec. 
Starosta: Prosím Vás, ještě jednou. Zastupitelstvo města obdrželo dopis. Já budu, protože jsem obdr-
žel první dopis od občanky města, tak budu brát jako mluvčí právě tuto paní. Zároveň, starosta města 
obdržel dopis od dalších dam, děkuji a teď je potřeba, abychom se v tom jasně zorientovali. Končím 
rozpravu a oznamuji následující postup. Na základě této rozpravy odpovím na oba dva dopisy 
v intencích toho, co jsem zde četl. Táži se zastupitelů, zda k tomu mají nějaké doplnění. Nevidím při-
pomínku. Návrh dopisu Vám nebo odpověď Vám samozřejmě bude zaslána emailovou poštou, mlu-
vím k zastupitelům. Očekávám, pokud k tomu budou mít nějakou připomínkou, abyste mi ji sdělili. 
Není problém se tím zabývat na dalším jednání zastupitelstva města. V této chvíli navrhuji tato usne-
sení. ZM bere na vědomí žádost paní nebo dopis těchto dam, podnět k projednání odeslaný 
v zastoupení občanky města, návrh odpovědí na dotčené podněty přednesený starostou města. Nyní 
budeme hlasovat o usnesení, které je zde předloženo.  
  
ZM schvaluje II. Dodatek smlouvy o dílo „Vypracování změny č. 8 územního plánu sídelního 
útvaru Moravský Krumlov“ uzavřený mezi Městem Moravský Krumlov (objednatel)  
a Urbanistickým střediskem Brno, spol. s r.o., Příkop 8, 602 00 Brno (zhotovitel) a pověřuje 
starostu města jeho podpisem. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
Starosta - Zároveň paní občanka města nám zde podala dopis, text k interpelacím na 1. 6. 2015. 
Vzhledem k tomu, že jsem se neměl možnost s ním seznámit, přiložíme ho k interpelacím a vyjádříme 
se k němu na příštím zasedání zastupitelstva města. Pokud bude nutné a budou v něm dotazy, odpovím 
na ně v dopisu, který bude odeslán podnikatelům v zastoupení občanky města. Teď, prosím zastupite-
le, souhlasíte s tímto postupem? Táži se obyvatelstva … jednotlivých dam, jestli s tímto takto souhlasí-
te. Ano, děkuji. Ještě jednou přečtu všechna usnesení, která vznikla z projednávání tohoto bodu. Po-
prosím tajemníka, aby je zopakoval. Tajemník: ZM bere na vědomí žádost paní nebo dopis ……., 
podnět k projednání odeslaný v zastoupení paní ………, návrh odpovědí na dotčené podněty předne-
sený starostou města. Starosta: Souhlasíte s návrhem těchto usnesení, přestože je to návrh, který be-
reme na vědomí, nechám o něm hlasovat.                          
  
Návrh usnesení:  
ZM bere na vědomí dopis přeložený podnět ze dne 01. 06. 2015. 
 
ZM bere na vědomí předložené podněty občanů v zastoupení. 
 
ZM bere na vědomí návrh zpracované odpovědi na projednávané podněty - tlumočené starostou. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta: Končím projednávání bodu číslo 12 a dvou podnětů z řad občanů. Nyní podle schváleného 
programu je bod číslo 5. 
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5. Zápis ze 3. schůze Finančního výboru konaného dne 25. 05. 2015 – předkládá Mgr. Jan Koší-
ček  

 
Starosta: poprosím předsedy finančního výboru o úvodní slovo. Mgr. Košíček: Finanční výbor  
se sešel k projednání bodů, které mu byly předloženy a nejdůležitějším bodem, který jsme vlastně měli 
projednávat, byl Závěrečný účet města Moravský Krumlov. Jednání finančního výboru bylo velmi 
rychlé, paní Florianová nám velmi precizně okomentovala všechny dotazy, které finanční výbor vznesl 
a neshledali jsme žádné pochybení či nějakých nesrovnalosti v Závěrečném účtu města Moravský 
Krumlov. Takže to byl asi nejzásadnější bod, který byl na finančním výboru projednáván. Ostatní 
drobné dotazy či připomínky byly zpracované v zápisu z finančního výboru. Starosta: Děkuji, 
k doporučení finančního výboru - Finanční výbor doporučuje vyjádřit souhlas s hospodařením města 
Moravský Krumlova a to bez výhrad, schválit účetní závěrku. Usnesení k tomuto bodu zní: 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru konaného dne  
25. 05. 2015.  
 
 
6. Závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2014, Účetní závěrka Města Moravský 

Krumlov ke dni 31. 12. 2014  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 
 

Starosta – čte materiál. Tolik v této chvíli k důvodové zprávě. Otevírám rozpravu k tomuto bodu. Ing. 
Procházka: Na straně 7 investiční výdaje je napsán sjezd k Polánce, co to je. Místostarosta: Ještě 
jednou. Ing. Procházka: Sjezd k Polánce, sjezd Polánka … je to tam napsaný. Ing. Floriánová: byla 
tam vyvolána nějaká investice. Starosta: Tak už vím. U kruhového objezdu, je to ono. Místostarosta: 
Ne, ne, ne. Je to v oblasti pod hřbitovem, cesta na náš městský pozemek. Správa údržba silnic v této 
chvíli vyžaduje takovéto úpravy. Ing. Procházka: Dobře, děkuji. Mgr. Lang: dle Finančního výboru, 
ještě za minulé období. Pan Kocanda slíbil, že vlastně zaměstnanci … že dochází k propouštění, re-
spektive za zaměstnance, kteří odcházejí do důchodu, se noví neberou. Že by mělo dojít k nějakému 
šetření na platech. Ale dívám se, že ty výdaje na platy rostou. To znamená, přibírali jsme další nějaké 
nové zaměstnance? Nebo se zvedaly platy? Starosta: Ne, došlo k … poprosím pana tajemníka 
k vysvětlení. Tajemník: Pane kolego, tak v tom roce došlo k několika zásadním věcem. Zaměstnanci 
žádní navíc přibíráni nejsou. Tady je ta částka, která je tam navýšena … došlo k tomu, že se vracely 
finanční prostředky 10% platu, které v době krize a v době, když nebyly finance … zastupitelstvo roz-
hodlo nebo v rada města rozhodla, tak že se ty  10%  částky, které nebyly na příjmové části rozpočtu. 
Tak se upravily, řekl bych vzaly … ale to rádi nemáte, na úkor zaměstnanců tohoto města. Po x letech, 
asi to byly čtyři roky, se jim tyto finance v tomto roce 2014 vrátily. Samozřejmě, když se to v tom jed-
nom roce přidalo nebo vrátilo na ty stávající tarify, které měli zaměstnanci předtím, asi v roce 2011, 
tak se to navýšilo. Byla to změna v jednom roce. Mgr. Lang: Aha, tak to jsem nevěděl. Tajemník: 
Toto je rozdíl mezi tím plánovaným a mezi tím, co se skutečně udělalo. Starosta: Poprosím ještě Ing. 
Floriánovou. Ing. Floriánová: jenom doplním, tam vlastně ještě pod tou tabulkou máte, že část pro-
vozní výdajů je ještě vlastně hrazena z účelových dotací. Tam taky významnou měrou se právě na těch 
mzdách a odvodech podílí, což se to město v podstatě vlastně zadlužuje do projektu, což je třeba za-
bezpečení činnosti vykonávání ORP v agendě OSPODU. Je to vlastně záležitost, která trvá třeba  
15 měsíců, přechází z roku 2014/2015.  
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Je to v podstatě účelová dotace, takže vlastně a protože to jsou víceméně mzdy a je to vlastně pouze 
účelově vázáno třeba tady na tuto standardizaci nebo vlastně Úřad práce to je vlastně. Trošku je to 
vlastně ovlivněno pokrytím mezd, ale v některé míře i vlastně tím projektovým řízením. Starosta: 
Dobře, děkuji za doplnění. Další přihlášky do rozpravy jsem neviděl. Končím rozpravu a přečtu návrh 
usnesení.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje závěrečný účet Města Moravský Krumlov za rok 2014 vyjádřením souhlasu s ce-
loročním hospodařením, a to bez výhrad. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.   
 
ZM schvaluje účetní závěrku města Moravský Krumlov za účetní období 2014 sestavenou ke dni 
31. 12. 2014 v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.   
 
 
7. Rozpočtová opatření č. 3-8/2015 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte materiál.  
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 3/2015: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
 

Rekapitulace rozpočtového opatření č. 4/2015: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu  

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 5/2015: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
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Rekapitulace rozpočtového opatření č. 6/2015: 
               - příjmová část rozpočtu   +124,0 tis. Kč 
               - výdajová část rozpočtu   + 124,0 tis. Kč 

 
Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních Částka (v tis. Kč) 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 1758,10 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu    112,80 
Rezerva pro přípravnou činnost 1 500,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 5450,40 
  
celkem 10821,30 

 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 7/2015: 

- přesuny ve výdajové části rozpočtu  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 3-7/2015 provedená Radou města Moravský 
Krumlov. 
 
Rozpočtová opatření v pravomoci ZM: 
Rekapitulace rozpočtového opatření č.8/2015: 
                
                - příjmová část rozpočtu   + 5 964,8 tis. Kč 
                - výdajová část rozpočtu   + 5 964,8 tis. Kč 
 
Starosta: Otevírám rozpravu. Nikdo se nehlásí, rozpravu tedy končím. 
 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2015 v předloženém znění.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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ZM schvaluje změny závazných ukazatelů dle předloženého rozpisu. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
8. Poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 na financování sociální 

služby Pečovatelská služba Moravský Krumlov  - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 
Starosta – čte materiál a otevírá rozpravu. Pan Zpěvák: Chtěl bych se zeptat. Loni se na Klub Coolna 
dávalo 150 tisíc korun a letos to skočilo na 325 tisíc. Starosta: JUDr. Bártová, prosím o vysvětlení. 
JUDr. Bártová: My jsme vlastně schvalovali v září loňského roku minimální … síti služeb a ta Cool-
na spadá do sítě služeb prevence. Ty služby prevence totiž byly financovány z evropských peněz asi 
šest let. To financování bylo ukončeno k 31. 12. loňského roku. Kraj samozřejmě s obcemi hledal vari-
antu, jak tyto služby dál zafinancovat. Kraj má metodiku, my jsme vycházeli vlastně při stanovování té 
částky ze skutečných nákladů roku 2013 s tím, že jsme provedli optimalizaci těch nákladů podle meto-
diky Jihomoravského kraje a tato částka nám vyšla jako v podstatě dvojnásobná částka než předtím.  
S tím, že jsme se samozřejmě mohli rozhodnout, jestli tu službu tady zachovat či na ni neposkytnout 
tento příspěvek. Všechny služby budou tímto systémem financovány i dál, protože samozřejmě některé 
sklouznou ještě do dalších dotací Evropské unie, ale tam to byla vlastně podmínka, aby kraj dofinan-
coval té službě další prostředky. Tenkrát se říkalo my 20% povinné spoluúčasti a kraj 80%. Z kraje to 
ještě krajská dotace jakoby z krajských peněz z rozpočtu kraje a od vlastně letošního roku přibila další 
změna. Kdy kraj převzal na sebe financování těchto služeb od ministerstva. Takže kraj žádá minister-
stvo o dotaci a pak je rozděluje na svoje služby. My jsme vlastně tu minimální síť tvořili společně ja-
koby v celém okresu … byl přítomen zástupce samosprávy pan Mgr. Juránek a pobyl tam s námi, co se 
týče sítě služeb prevence ještě zástupce z druhého největší města z Miroslavi. Starosta: Poděkuji  
za vysvětlení, dál se do rozpravy nikdo nepřihlásil. Já si dovolím navrhnout společné hlasování o bodu 
číslo 8, 9 a 10. To tím způsobem, že zastupitelstvo města schvaluje, prosím, abychom se soustředili, 
navržená usnesení u bodu 8, 9 a 10 projednávaného programu. V zápise tato, v usnesení samozřejmě, 
tato usnesení budou přepsána a doložena všechna. V této chvíli jenom vyžaduje někdo samostatné hla-
sování k některému bodu? Nevyžaduje. 
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Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 800 000 Kč z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 
2015 subjektu – Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková organizace, U Lesíka 3547/11, 
669 02 Znojmo, na financování běžných výdajů souvisejících s poskytováním sociální služby 
Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská služba Moravský Krumlov, ID 4503635, v rozsahu 
stanoveném základními činnostmi v ustanovení § 40 zákona č. 108/2006Sb.,o sociálních službách, 
ve znění pozdějších předpisů.  
 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 
ev. č. 57/2015 se subjektem Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková organizace,  
U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo, na sociální službu Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská 
služba Moravský Krumlov, ID 4503635, a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
 
9. Poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 na financování sociální 

služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, Klub Coolna Moravský Krumlov  - předkládá 
Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – čte návrh usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace ve výši 325 341 Kč z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 
2015 subjektu – Diecézní charita Brno – Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, 
Černá Pole, Brno, 60200, na financování běžných výdajů souvisejících s poskytováním sociální 
služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, s názvem Klub Coolna Moravský Krumlov, ID 
8322308, v rozsahu stanoveném základními činnostmi uvedenými v ustanovení § 62 zákona č. 
108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 
 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 
ev. č. 58/2015 se subjektem Diecézní charita Brno – Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 
1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, na sociální službu Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, 
s názvem Klub Coolna Moravský Krumlov, ID 8322308, a pověřuje starostu podpisem této 
smlouvy.  

 
 
10. Poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 na financování sociálních 

služeb: Sociální poradenství, Poradna pro zrakově postižené Moravský Krumlov, a Sociálně ak-
tivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním postižením, Aktivizační služby pro zrakově 
postižené - Znojemsko - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 

 
Starosta – čte návrh usnesení. 
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov v roce 2015 subjektu -  
TyfloCentrum Brno, o.p.s., Chaloupkova 587/7, 612 00 Brno, na financování běžných výdajů 
souvisejících s poskytováním sociální služby Sociální poradenství, s názvem Poradna pro 
zrakově postižené Moravský Krumlov, reg.č. 5856220, ve výši 36 000 Kč, a sociální služby 
Sociálně aktivizační služby pro seniory a  osoby se zdravotním postižením, s názvem Aktivizační 
služby pro zrakově postižené – Znojemsko, reg. č. 2917948, ve výši 21 000 Kč, a to v rozsahu 
stanoveném základními činnostmi uvedenými pro službu Sociální poradenství v ustanovení § 37 
a pro Sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním postižením v ustanovení § 66 
zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů.    

 
ZM schvaluje  Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 
ev. č. 59/2015 se subjektem TyfloCentrum Brno, o.p.s.,  Chaloupkova 587/7, 612 00 Brno, na 
sociální služby, Sociální poradenství, s názvem Poradna pro zrakově postižené Moravský 
Krumlov, reg.č. 5856220, ve výši 36 000 Kč, a sociální služby Sociálně aktivizační služby pro 
seniory a  osoby se zdravotním postižením, s názvem Aktivizační služby pro zrakově postižené – 
Znojemsko, reg.č. 2917948, a pověřuje starostu podpisem této smlouvy 
 
Hlasování k bodům 8, 9, 10 – proběhlo formou EN BLOC 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 - LANG Vladimír, Ing.   
 
 
11. Poskytnutí individuální dotace z rozpočtu Města Moravský Krumlov na rok 2015 subjektu: 

Sportovní o. s., Řeznovice 48, 66491 Ivančice, IČO: 22670718- předkládá Mgr. Tomáš Třeti-
na, starosta města 

 
Starosta – Jedná se o stolní tenis, projekt stolního tenisu v Moravské Krumlově. Vítám zástupce stol-
ního tenisového oddílu. Jedná se o individuální schválení z dotace z rozpočtu Města Moravský 
Krumlov na rok 2015. Čte materiál. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 
subjektu: Sportovní o.s., Řeznovice 48, 664 91, IČO: 22670718 ve výši 80.000,- Kč na projekt: 
„Stolní tenis v Moravském Krumlově“ a pověřuje starostu podpisem příslušné smlouvy.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
12. Změna č. 8 ÚPN SÚ Moravský Krumlov – schválení II. Dodatku smlouvy o dílo  - předkládá 

Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 

Starosta: Materiál číslo 12 byl již probrán.  
 
 
13. Schválení názvu nové ulice v Polánce v lokalitě za fotbalovým hřištěm -    předkládá Mgr. 

Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – čte materiál. Prosím, očekávám návrhy. Pan Zpěvák:  Mohlo by se to jmenovat Sportovní? 
Zastupitelé: To už tam je. Starosta: Ne, lze. Lze, aby to byla Sportovní jako pokračování Sportovní. 
Pro odlišnost jsme raději navrhli, aby to byl jiný název. Teď se přihlásil pan Široký. Bc. Široký: Já 
nemám žádný návrh. Já jsem se jen chtěl zeptat, na základě čeho to vzniklo, jestli by si to neměli roz-
hodnout občané v rámci Osadního výboru, aby potom neřekli, že jsme jim zvolili nějaký špatný název 
ulice. Mně je to jinak samozřejmě jedno, jestli je to Sportovní nebo Za Hřištěm. Je to jejich ulice. Ta-
jemník: Dobře, ale je to v podstatě v pravomoci zastupitelstva. Bc. Široký: Já nevím, já se jenom 
ptám. Starosta: Ne, takhle. Místostarosta: Pan Procházka se hlásí. Ing. Procházka: Já jsem se prvně 
chtěl jenom zeptat. Máte tam někde ten plánek, jestli je to myšlený vlastně jenom od leva, tam po tu 
odbočku nebo až tam úplně novým? Místostarosta: Celá ta nová ulice, devatenáct rodinných domků 
respektive dvacet. Starosta: Paní doktorka Strieglerová se přihlásila. PharmDr. Strieglerová: Já jsem 
udělala takovou mini anketu u nás v lékárně, jestli se teda můžu prezentovat. Mám asi dva závěry. Ob-
čané by si přáli název ulice, protože chtějí mít zápis v katastru nemovitostí – to je pro ně rozhodující. 
V podstatě jim je to úplně jedno, ale pracovní verze bylo „Za Hřištěm“ a na ten název už si lidi zvykli. 
Toto je jenom můj takový názor. Starosta: Já bych raději ulici pojmenoval po nějaké významné osob-
nosti, ale to na radě města nebylo přijato. Tak pan Mgr. Košíček. Mgr. Košíček: Já teď budu trošku 
odporovat paní doktorce. Raději bych se vyslovil pro jednoslovný název, protože já se teď s ulicí Na 
Vyhlídce potýkám s těžkým problémem, protože v nějakým novým systému … který je roj coj, kdesi 
cosi, zadáte do obchodního rejstříku číslo parcely a vyleze tam naše ulice s pravopisnou chybou.  
Já jsem se pokoušel říct, co jako s tím mám udělat, abych to měl zapsané správně a je to na dva roky. 
Takže já bych opravdu, protože ulice Na Vyhlídce, je v drtivé většině napsána pravopisně špatně. 
Obávám se, že to bude s ulicí „Za Hřištěm“ úplně stejné. Doporučoval bych jednoslovný název jenom 
z takového praktického hlediska. Starosta: Takže já budu reagovat na poznámku pana Bc. Širokého 
s tím, že postoupíme k projednání Osadnímu výboru. Nemusí to být rozhodnuto dnes? Tajemník: Ví-
te.  
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Místostarosta: Ti obyvatelé, kteří už tam bydlí a chtějí si to zapsat do katastru, tak na to už docela 
tlačí. Je pravda, celou dobu to bylo pojmenováno Za Hřištěm, proto ten první návrh. Druhý návrh 
vznikl na radě města … návrh „Luční“. Pojďme se dneska domluvit na jedno z těch dvou. Starosta: 
Takže beru zpět, co jsem řekl. Je tady doporučení z Polánky „Za Hřištěm“. Ing. Procházka, 
PharmDr. Strieglerová: Ne, ne. Starosta: Ne, je to zajímavá debata. V téhle chvíli navrhuji, aby se 
ulice jmenovala „Luční“. Starosta: Kdo je pro? Zpěvák: Jak tady říká paní inženýrka. Ulice by měla 
něco vyjadřovat, tam žádná louka není. Starosta: Právě. Tajemník: Vyjádříme hlasováním. Ing. 
Lang: Je pravda, že ulice by měly něco vyjadřovat. Prostě lokalitu. Když budu cizí člověk - Polánku 
neznám. Ulice „Za Hřištěm“ tak si ji najdu, když budu z Brna, když budu „Luční“, tak ji tam nenajdu. 
Ulice by měly prostě vyjadřovat. Místostarosta: Budeme hlasovat postupně o názvu. Chtějí po nás 
dnes rozhodnutí. Mgr. Košíček: „Luční“ je krátká, vejde se na složenky. Ing. Jelínek: Ještě než pan 
starosta rozhodne, jak budeme hlasovat. Vysvětlím Vám, proč jsou rozdíly v názvech těch jmen, těch 
názvech. Některé ty mapy jsou na internetu staré 50, 80 let a některé 20 let. Názvy v mapách se řídí 
názvoslovnými slovníky a názvoslovné slovníky se řídí pravopisem českého jazyka. Ten jak se vyvíjí, 
tak se může stát, že v jedné mapě je „Za Hřištěm“ nebo „Za hřištěm“. Takže to je vývojem jazyka  
a názvoslovnými slovníky. Jenom, abyste věděli, že to tak je. Měli by to katastrální úřady opravovat 
sami. Starosta: Děkuji za tuto rozpravu. Tento bod byl spíše nadlehčením. Nyní budeme hlasovat na 
návrh pana místostarosty podle abecedy. Dříve je „Luční“ nechám hlasovat. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje  v souladu s § 28 a § 84 odst. 2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb.,  o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů, název „Luční“ nově vzniklé ulice umístěné na pozemku p.č. 582/12 v k.ú. 
Polánka u Moravského Krumlova. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 13 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc., PROCHÁZKA Martin, Ing.    

      Zdrželi se: 4 - JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., MAKOVICKÝ Tomáš,  
 

ZM města ukládá kanceláři tajemníka zajistit označení nové ulice příslušnými orientačními          
tabulemi. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc.    

      Zdrželi se: 0  
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14. Smlouva o poskytnutí nadačního příspěvku Nadace ČEZ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města 

 
Starosta – čte materiál. Otevírám rozpravu, nikdo se nehlásí, rozpravu tedy končím. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí nadačního příspěvku se subjektem: Nadace ČEZ, Duhová 
1531/3, Praha 4, 140 53, IČ 26721511 v přeloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpi-
sem. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace se subjektem: Městské kulturní středisko, 
příspěvková organizace, IČ 45671800, Nám. TGM 40, 672 01 Moravský Krumlov v předloženém 
znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
15. Změna v odměňování členů ZM – NV č. 52/2015 Sb. - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, staros-

ta města 
 
Starosta – čte materiál. Otevírám rozpravu, pan Lang. Mgr. Lang: navrhuji snížení na 50%. Staros-
ta: Dobře, děkuji a vzhledem k tomu, že je to protinávrh. Dám o něm hlasovat jako o prvním. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Odměnu za výkon funkce neuvolněných členů ZM dle schváleného výpočtu v 50% 
výši, a to s účinností od 1.6.2015. 
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Hlasování: neodsouhlaseno 
Pro: 2 – LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc. 

Proti: 5 - ZIEGLER Bořivoj, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef, LANG Vladimír, Ing.    

Zdrželi se: 12 - DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KO-
CÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KU-
ČEROVÁ Hana, MUDr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLA-
PANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr. 

  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Odměnu za výkon funkce neuvolněných členů ZM dle schváleného výpočtu  
ve 100%  výši, a to s účinností od 1.6.2015. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.   

      Zdrželi se: 0  
 
 
16. Smlouva o poskytnutí dotace – Incheba Praha s.r.o. – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, staros-

ta města 
 
Starosta: čte materiál. Otevírám rozpravu, pan Bc. Široký a Ing. Kocábová. Bc. Široký: Já se jenom 
zeptám, proč bychom to měli dělat formou dotace firmě Incheba. Proč si to radši nevysoutěžíme sami, 
protože v okamžiku, když to dáme formou dotace, nejsme schopni ovlivnit výběr toho dodavatele  
a nejsme vůbec schopni řídit to, kolik to bude stát. Prostě mi jim dáme peníze a za ty se tam namontuje 
nějaká zabezpečovačka. Navíc jsem se chtěl spíš zeptat, protože dřív, když tam byla Muchova epopej – 
byly to trošku dražší plátna než ty co tam vysejí dneska. Tak tam určitě nějaká zabezpečovačka byla, 
jestli se nedá nějakým způsobem použít, využít, rozšířit. Starosta: Začnu, rozumím té otázce. Bc. Ši-
roký: Myslím si, že stejně přece v okamžiku, když mi jim tu dotaci dáme … takhle, když mi jim ji 
nedáme, tak po určité době ta zabezpečovačka bude naše. My si s ní můžeme potom dělat, co chceme. 
Můžeme ji použít někde jinde, kdežto v opačném případě nikoliv. Starosta: Ne, takhle to není. Je to 
tak, že … ne ne. Já to chci jenom vysvětlit. Muchova plátna byla vystavena v Kapli a v Rytířském sále, 
tam samozřejmě byla zabezpečena. Po opravě a pronajmutí městem se prostor rozšířil o výstavní pro-
story, o místnosti, které byly zpřístupněny. Ty se museli zabezpečovat. Toto zabezpečovací zařízení,  
o kterém teď tady budeme hlasovat, je další. Jde o zabezpečení dalšího prostoru, který byl opraven 
letos a bude zpřístupněn. Bez zabezpečovacího zařízení nám nebudou do tohoto prostoru zapůjčeny 
věci z muzea Kampa. Tato investice je vyvolána námi, a protože nemůžeme …  
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Ing. Floriánová: Tam se jedná o to, že je to vlastně součást budovy. Jedná se o zhodnocení budovy, 
kdyby to byla nějaká věc, nákup věci jako jsou vysoušeč nebo klimatizace … v tomto případě nakupu-
jeme my a skutečně zůstává i v našem majetku, ale tady toto je vlastně součástí ve své podstatě zhod-
nocení budovy jako takové. To, jak třeba říkáte, že by to bylo naše, to v podstatě nemůže nastat. Je to 
podle té typologie, technického náhledu je to vlastně zhodnocení budovy. Bc. Široký: Zhodnocení 
budovy jsou investice. Chápu, že je to hodnota 40ti tisíc korun, ale jsou to věci pevně spojené 
s budovou. Zabezpečovací systém může a nemusí být pevně spojen s budovou. Záleží, kdo řekne,  
že musí a nemusí být spojen s budovou. Starosta: To je třetí díl toho zabezpečovacího zařízení, na 
zabezpečení Kaple. Bc. Široký: Tomáši, já jsem Tě pochopil. Starosta: Navazuje tohle a navazuje 
třetí. Čili, abychom to zabezpečili. Bc. Široký: Ty mě odpovídáš v uvozovkách na jinou otázku. Já 
jsem se jenom ptal, jestli by nebylo vhodnější, než v podstatě darovat zabezpečovací systém společ-
nosti Incheba, si tento systém nevysoutěžit sami, nedáme ho tam kde je, kde ho potřebujeme. Poté bu-
de náš a my si můžeme sami rozhodnout, jaká firma ten systém nainstaluje. Nic víc, nic míň. Ing. Flo-
riánová: Já nevím, jestli je toto technicky možné. Starosta: Opakuji, bez zabezpečení tohoto prostoru 
bychom tam nemohli. Pokud bychom ho nezabezpečili, nedostaneme od muzea Kampa plátna, Incheba 
ho nezabezpečí sama od sebe. Bc. Široký: Tomáši, ty to obracíš. Já neříkám, že chci nezabezpečit. Já 
jsem říkal, že ho chci zabezpečit, ale ptal jsem se, jestli je vhodné to dát formou dotace nebo si soutěžit 
a ovlivňovat to, kdo zabezpečí a jakým způsobem sami. Nic víc, nic míň. Ing. Floriánová: Já teda, 
jestli do toho můžu vstoupit. Tam už teď nějaké zabezpečení je. Myslím, že to musí na sebe technicky 
navazovat. Nevím, jestli je to technicky možné, toto je technické řešení. Bc. Široký: Nemyslím nava-
zovat, můžou tam dát další ústřednu. Starosta: pan Mgr. Juránek. Místostarosta: Jenom technicky, 
samozřejmě jsme u toho byli, když se to pořizovalo, když se to vybíralo. To neznamená, že jsme jim 
dali 100tisíc a nestarali jsme se o to. Jsme u toho, aby tam bylo zabezpečení, jaké tam my potřebujeme.  
Starosta: Ještě k tomu dodávám tu věc, že jsme obdrželi cenovou nabídku na prodej zámku, nechám 
za tím tři tečky. Ing. Kocábová: Já jsem chtěla přenést tu poznámku v tom smyslu. Nové informace, 
že Incheba nám nabízí zámek ke koupi, jestli bychom tohle rozhodnutí nemohli odložit na … Staros-
ta: V téhle chvíli ničeho nedocílíme, potřebujeme zabezpečit. Pokud to nebude zabezpečeno, nemů-
žeme vystavovat. V tuto chvíli máme prostory pronajaty do roku 2020. Ty prostory zabezpečujeme 
tak, abychom tam mohli vystavit plátna buď muzea Kampa nebo případná plátna pokud by se někdy 
vrátila MSE. Je toho spousta, co tam můžeme vystavit. V této chvíli mluvíme o 15ti miliónovém od-
kupu, o kterém budeme debatovat po tom, jakým způsobem se k tomu postavíme jako zastupitelstvo 
města na veřejném zasedání.                            
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2015 
subjektu: Incheba Praha spol. s r.o., se sídlem: Areál Výstaviště 67, 170 90 Praha 7, IČ: 
48025780 na rozšíření elektronického zabezpečovacího systému do dalších výstavních místností 
v 2.NP zámku Moravský Krumlov v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpi-
sem. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 - LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.   

      Zdrželi se: 0  
 
Irena Kočí – odchod z jednání 17.30 hod. – nyní zastupitelů celkem 18. 
 
17. „Modernizace sběrného dvora odpadů Města Moravský Krumlov“- Dodatek č. 1 – předkládá 

Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 
Starosta – Poprosím pana místostarostu, předkladatele. Místostarosta: čte materiál. Starosta: Oteví-
rám rozpravu, prosím pan Lang a pan Široký. Mgr. Lang: Chtěl bych jenom poprosit, k tomuhle bo-
du. Dřív nebo v loňském volebním jsme dostávali kopie stavebních deníků z investičních akcí. Mís-
tostarosta: Zápisy z kontrolních dnů, omlouvám, se nebyly zasílány. Zpětně je teď všechny pošleme  
a stejně tak i k ostatním investičním akcím, tak aby to navazovalo. Nevím, proč se tak nestávalo. 
Mgr. Lang: Jestli by to nemohlo být včas. Vím, že to je náročný. Minule to šlo. Místostarosta: Já 
jsem k tomu chtěl nějaký komentář, ale nějak jsem se k tomu nedostal. Takže asi budou zasílány jen 
holé zápisy z kontrolních dnů zastupitelům, jakmile budou k dispozici. Bc. Široký: Já jsem se chtěl 
zeptat na jednu věc. Je perfektní, že je ušetřeno 30tisíc korun na základě méněprací víceprací. Já bych 
jako rád chtěl slyšet nebo přemýšlím nad tím, jestliže se dělá sběrný dvůr, tak se zřejmě předpokládá, 
že se tam bude vážit. Což je ta nejzásadnější věc, která tam je. Jestliže projektant, který naprojektuje 
tuhle tu akci. Tu akci podcení tím způsobem, že tam dá váhy, který se vkládají pod kola. I když je od 
začátku jasný, že tam budou jezdit povětšinou auta, tak mě to může připadat buď divný nebo projek-
tant není úplně schopný projektant. Jenom jsem si chtěl, tak jako poplakat nad kvalitou projektanta. 
Starosta: Pod tady toto poplakání se podepisuji a bylo to v rámci diskuze velmi rychle řešeno. K to-
mu nemám víc, co dodat. V téhle chvíli si dovolím přečíst návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje smlouvu Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo se subjektem STRABAG a.s., Na Bělidle 
198/201, 150 00 Praha v předloženém znění a pověřuje starostu města  podpisem tohoto dodatku. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Irena Kočí – příchod na jednání 17.35 hod. – nyní zastupitelů celkem 19. 
 
18. Smlouvy o poskytnutí finančního příspěvku a Dodatky ke smlouvám s Vodovody a kanalizace, 

dobrovolný svazek obcí – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města  
 
Starosta – materiál předkládá pan místostarosta. Důvodová zpráva je poměrně jasná a výstižná. Ote-
vírám rozpravu a ptám se na Vaše připomínky. Prosím pan Bc. Široký, dále se nikdo nehlásí. Bc. Ši-
roký: Já nevím, jestli nebudu mluvit trochu mimo. Jedná se o svazek Třebíčsko ohledně cen vody. 
Místostarosta: Ne, je to ohledně investičních akcí. Které byly, jsou a budou realizovány v Morav-
ském Krumlově a tady je vyúčtování těch smluv. V Dodatku číslo 1, kdy dvojice vyúčtování, kde se 
nám vrací kolem 6ti miliónů korun, které jsme tam dali nebo které jsme ve smlouvě o příspěvcích 
měli. Dodatek číslo 3 řeší kanalizaci v Polánce a Rokytnou tu dnes už zmíněnou obnovu vodovodu. 
Pak jsou tam nové věci. Dnes bylo předání stavby na Třebíčsko vodohospodářská infrastruktura ulice 
Dělnická, teda pardon Boženy Němcové, Blahoslavova, Bří Čapků, tř. kpt. Jaroše, Durdická. Spojnice 
kpt. Jaroše a Bří Čapků ty budou od 1.7., nastoupí firma Mobikoplus budete ještě informování o tom 
způsobu. Stejně, jak je tam zdůrazněno chtěli by jsme poté komunikace opravovat celoplošně, aby 
tam nebyly rýhy, aby ty komunikace byly sjízdné, tak jak jsme na už zvyklí z toho minulého volební-
ho období. Ty 3 300 000,- Kč by nám na to dle mého úsudku měly stačit. Pan Zpěvák: Když už se to 
bude dělat, jestli by nebylo vhodné ulici Bří Čapků zjednosměrnit. Tam zůstanou dva metry, jak jsou 
zaparkovaný auta a nedej bože, jak říkají katolíci, tam bude děcko a je zle. Opravdu, bylo by to lepší  
a posílat to dolů přes kpt. Jaroše. Ing. Kocábová: To nejde, to je hrozná cesta. Pan Zpěvák: Nejde 
to? Místostarosta: Ta spojnice Bří Čapků a kpt. Jaroše bude opravena. Je na to projekt, myslí na to  
i rozpočet města a vznikne tam i chodník. To není problém samozřejmě. Otázka toho zpřístupnění. 
Můžeme o tom uvažovat, děkujeme za podnět a uvidím, co místní obyvatelé. Jak se jim to bude líbit, 
že budou najíždět z jedné strany a vyjíždět z druhé. Pan Zpěvák: Někteří řidiči tam jezdí, nechci říkat 
jako co. Starosta: Rychle. Bc. Široký: Tam, teda kdysi, byla značka průjezd zakázán, jestli si to dob-
ře pamatuju. Pan Zpěvák: Ne. Bc. Široký: Je to ono, tam na té panelce. Místostarosta: Ano. Staros-
ta: Pane Zpěvák, vnímáme to jako podnět pro odbor dopravy, který daný podnět prošetří. Bude to 
v rámci realizace stavby řešeno. Vzhledem k tomu, že budeme dostávat zápisy i z těchto kontrolních 
dnů bude to tam určitě někde zmíněno. Má někdo z řad zastupitelstva připomínky ke čtyřem smlou-
vám předložených v tomto materiálu. Dovolím si, navrhnou společné hlasování. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytování finančního příspěvku na realizaci 
investiční akce „Projekt ochrany vod povodí řeky Dyje – II. etapa, dílčí projekt D – region 
Třebíčsko, stavba Moravský Krumlov“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, dobrovolný 
svazek obcí, Kubišova 1172, 67401 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
           
ZM schvaluje Dodatek č. 3 ke Smlouvě o poskytování finančního příspěvku na realizaci investič-
ní akce „Kanalizace Polánka a Rokytná“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, dobrovolný sva-
zek obcí, Kubišova 1172, 67401 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím 
podpisem. 
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ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci investiční akce „ČOV 
Moravský Krumlov – Zámecká, intenzifikace“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, 
dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, 67401 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jejím podpisem. 
 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci investiční akce 
„Třebíčsko – vodohospodářská infrastruktura, stavba D – Moravský Krumlov rekonstrukce 
kanalizace“ se subjektem: Vodovody a kanalizace, dobrovolný svazek obcí, Kubišova 1172, 
67401 Třebíč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
Hlasování proběhlo EN BLOC. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
19. Správa majetku města – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
1. Pozemky 
a) žadatel 
 
Starosta – čte materiál. Mgr. Lang: Já jsem se chtěl zeptat, jak k tomu žadatel … nebo k čemu mu to 
mělo být. Máte k tomu nějakou informaci nebo, jak se tam chtěl dostávat? Bylo tam napsáno, že to 
nedoporučuje, jestli on napsal v nějakým dopise … Starosta: Takhle, ten dopis máte předložený. Mgr. 
Lang: Ale jestli třeba něco neříkal Vám. Starosta: Ne, neříkal. Mgr. Lang: Ten dopis je velice struč-
ný, jak on se tam chce dostat. Starosta: To právě, děkuji za tuto otázku. Přesně takhle jsme se ptali, 
takže v téhle chvíli Vám neumím odpovědět, žadatel nespecifikoval dále svoji žádost. Mgr. Lang: Já 
jsem nevěděl, jestli to není ten, co tam mají tu truhlářskou dílnu nebo tu pilu. Pan Kabelka: To není 
on. Samozřejmě, je to žádost o koupi z veřejného záměru, ale z veřejného záměru prodeje celé budovy 
včetně pozemku. Starosta: Děkuji. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje prodej pozemku par. č. 2365, druh pozemku – zahrada 1982 
m2, vedený na LV 10001 v k. ú. Moravský Krumlov žadateli. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 

b) Směna pozemků mezi městem a majitelem  

Starosta – čte materiál. 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků par. č. 518/2 – ost. plocha o výměře 276 m2, 
518/4 – ost. plocha o výměře 147m2, par. č. 522/8 – orná půda 45 m2, 522/11 – orná půda o vý-
měře 62 m2 ve vlastnictví majitele, vedené na LV 113 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova, jejichž 
hodnota činí 31 800,-Kč za pozemek města par. č. 148/2 – zahrada o výměře 123 m2, jehož hod-
nota činí 7 380,- Kč vedený na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova s doplatkem ceny 
městem ve výši 24 420,- Kč a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje převod majetku – pozemku par.č. 148/2 z evidence majetku SMM do evidence 
majetku města. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 
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Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 

c)  Stavební pozemky Polánka  
Starosta – čte materiál. Otevírám rozpravu, prosím pan Zpěvák. Pan Zpěvák: Chtěl jsem se zeptat, 
tady stojí, že budou mít za povinnost do pěti roků postavit tam jednotku, jinak dostanou nebo prodají 
ten majetek prodají po pěti a pak dostanou pokutu 50 000,- Kč a za 500 000,- Kč to prodají třeba. Jestli 
tam je uvedeno, že to nesmějí prodat. Starosta: Takhle … to jsou jednak, Zdeňku poprosím  
o odpověď. Je potřeba si uvědomit jednu zásadní věc. To jsou čtyři lidé, kteří nám vyšli maximálně 
vstříc. Díky nim, těmto čtyřem lidem, jsme mohli postavit další stavební místa a zde by měla být 
vstřícnost z naší strany tečka. Pan Kabelka:  V jisté době, když se to projednávalo nebo jednalo  
se o odkoupení toho pozemku, tak už tehdy byla podmínka, že se musí vystavět na těch pozemcích 
stavba, aby nezůstaly ty pozemky zastavěny. V té době jsme už umožnili nebo už bylo odsouhlaseno  
i to, že oni budou moci ty pozemky prodat třetím osobám. Samozřejmě s tím, že v té kupní smlouvě 
bude dále uvedeno, že zase další uživatel musí na tom pozemku postavit. Starosta: Děkuji  
za dovysvětlení. Má prosím ještě někdo další dotaz? Nevidím přihlášku a přečtu tedy návrh usnesení. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje prodej pozemku par.č. 582/112 – orná půda o výměře 1044 m2 vedeného na LV 
10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova za cenu 40,- Kč/m2, tj. 41760,-Kč žadateli s podmínkou 
vystavět na parcele rodinný dům ve lhůtě do pěti let od kolaudace inženýrských sítí  pod sankcí 
smluvní pokuty ve výši 50 000,- Kč, která bude závazná i v případě převodu pozemku na jinou 
osobu a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
ZM schvaluje prodej pozemku par.č. 582/111 – orná půda o výměře 1092m2, vedeného na LV 
10001 v k.ú. Polánka u Mor. Krumlova za cenu 40,- Kč/m2, tj. 43 680,-Kč žadatelce s podmínkou 
vystavět na parcele rodinný dům ve lhůtě do pěti let od kolaudace inženýrských sítí  pod sankcí 
smluvní pokuty ve výši 50 000,- Kč, která bude závazná i v případě převodu pozemku na jinou 
osobu a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje prodej pozemku par. č. 582/110 – orná půda o výměře 1058 m2, vedeného na LV 
10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova za cenu 40,- Kč/m2, tj. 42 320,- Kč žadateli s podmínkou 
vystavět na parcele rodinný dům ve lhůtě do pěti let od kolaudace inženýrských sítí  pod sankcí 
smluvní pokuty ve výši 50 000,- Kč, která bude závazná i v případě převodu pozemku na jinou 
osobu a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje prodej pozemku par.č. 582/10 – orná půda o výměře 1053 m2 s věcným břemenem 
zřizování a provozování vedení  vedeného na LV 10001 v k. ú. Polánka u Mor. Krumlova  
za cenu 40,- Kč/m2, tj. 42 120,- Kč žadateli s podmínkou vystavět na parcele rodinný dům  
ve lhůtě do pěti let od kolaudace inženýrských sítí  pod sankcí smluvní pokuty ve výši 50 000,- 
Kč, která bude závazná i v případě převodu pozemku na jinou osobu a pověřuje starostu 
podpisem smlouvy.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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ZM schvaluje převod majetku – pozemků par.č. 582/112, 582/111, 582/110 a 582/10 v k. ú. 
Polánka u Mor. Krumlova z evidence majetku SMM  do evidence majetku města. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
2. Prodej č.p. 2 
 
Starosta: čte materiál. Dovoluji si navrhnout toto rozhodnutí odložit na další jednání zastupitelstva 
města. 
 
Návrh usnesení: 
ZM odkládá své rozhodnutí ve věci prodeje RD č. p. Zámecká 2. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 

3. Prodej jednoty 475/5 v domě č. p. 474-475. 

Starosta: čte materiál. Poprosím o do vysvětlení pana Kabelku. Pan Kabelka: Prodej bytových jedno-
tek v tomto domě bylo nabídnuto nájemníkům za cenu dle “Zásad pro prodej bytů a domů“ ve vlast-
nictví města za sníženou cenu o 20% z odhadní ceny tržní + snížení 5% v případě, že budou platit kup-
ní smlouvu. Pokud budou platit tento prodej hotově nebo do 3 měsíců na základě úvěru. Toto vyplynu-
lo ze zákona, že musíme nabídnout tyto bytové jednotky těm současným nájemníkům. Neplatí to pro 
právnické osoby, proto se Výchovnému ústavu nájemní bytová jednotka nenabízela a je to vyjádřením 
paní Mgr. Palátové, takže já k tomu víceméně můžu sdělit pouze názor. Na Radě jsme předkládali žá-
dost Výchovného ústavu. Rada města to odložila s tím, že prodej doporučí zastupitelstvu za cenu, která 
byla plná odhadní cena.  
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Máte ji v důvodové zprávě, ale vzhledem k tomu, že ty zásady říkají, že pokud se jedná o prodej byto-
vé jednotky jiným způsobem než nájemníkům. Tak v jednom článku Zásad se říká, že cena vyvolávací 
nebo, že veškeré bytové jednotky se budou prodávat dražbou nebo obálkovou metodou s vyvolávací 
nebo minimální cenou ve výši odhadní ceny násobenou koeficientem 1,2. Proto tady předkládáme dvě 
usnesení. Mgr. Košíček: Já k tomu mám takové vyjádření. Navrhoval bych stáhnout z projednávání, 
protože mojí chybou jsem si nezjistil. Přiznám se na rovinu, jakým způsobem je specifikován dlouho-
dobý nájemce. My jsme tam rok, takže jsem předpokládal, že ty podmínky pro nás platí. Žádal jsem  
o uvolnění ze státního rozpočtu té snížené částky a já nejsem samozřejmě schopný s těmi penězi na-
kládat volně. My nejsme schopni zaplatit tu cenu vyšší. Budu muset znovu projednávat na Minister-
stvu školství tu cenu, která je teda vyšší a zjistit si pořádně jakým způsobem máme specifikované 
podmínky dlouhodobého nájemce. Pan Kabelka: Tam nejde ... tam jde o to, že mi to prostě nemůže-
me nabídnout. Ano můžeme samozřejmě, ale ze zákona právo právnické osobě jakoby za zvýhodně-
nou cenu dopředu. Vy by jste požádali z veřejných záměrů prodeje toho bytu, prostě, kdyby jste o to 
měli zájem jako právnická osoba. Tam nejde o to, že bychom Vám to nabízeli ze zákona tak jako fy-
zickým osobám, nájemníků, kteří to užívají. To není krátkodobý či dlouhodobý. Prostě má smlouvu 
někdo z fyzických osob a my jsme povinni v první řadě, pokud prodáváme bytové jednotky na celý 
dům, tak jsme povinni to nabídnout. Mgr. Košíček: Já říkám, já s tím fakt nemám žádný problém. 
Potřebuji vyjednat tu cenu vyšší dopředu, já nejsem schopný čekat, kam se to nějakými dražbami vy-
sune. Já potřebuji vědět cenu a o tu zažádat na Ministerstvu školství. Ta bude buď schválena nebo ne. 
Já nejsem schopný reagovat, jestli tam někdo přihodí hloupých 500,- Kč. Pan Kabelka: To si, ale 
v tom případě nerozumíme. Tady se více méně hovoří o tom, že Rada města doporučuje zastupitelstvu 
schválit záměr prodat jednotku za 741 055,- Kč a ne obálkovou metodou. Za tuto cenu to prodat, tak 
byl ten záměr zveřejněný. Nemluvíme o dražbě nebo o prostě něčem podobným, ale prostě že tato cena 
bude uvedená, že za to se tato bytová jednotka prodává. Mgr. Košíček: Dobře, já navrhuji tento bod 
stáhnout z projednávání, protože já teď nejsem schopný na to adekvátně reagovat. Místostarosta: Ne-
stahoval bych to úplně, protože mi ten záměr musíme zveřejnit předtím než  se o tom budeme bavit.  
Je tam lhůta, po kterou to tak musíme udělat. Mgr. Košíček: Já navrhuji ten postup, že já vůbec mu-
sím projednat s Ministerstvem, jestli jsou ochotni akceptovat jakoukoliv vyšší cenu, a pak zažádám  
o prodej té bytové jednotky za cenu vyšší a pak ať to teda někde visí. V okamžiku, kdy to tedy schválí-
te, se to realizovat dá. Nejsme schopni se zavázat vůbec k ničemu, co se týče finančního plnění. Mís-
tostarosta: My jsme v téhle chvíli zveřejnili pouze záměr. Mgr. Košíček: Nemám s tím problém. 
Místostarosta: Každopádně je potřeba hlasovat o tom prvním usnesení a o tom, že zastupitelstvo měs-
ta schvaluje Dodatek číslo 2, abychom byty mohli realizovat zase na 100 % odhadu a ne na 1,2. Možná 
ty odhady byly v minulosti jiné. Podle těch zkušeností, které máme, jsou ty odhady rovny tržní ceně  
a pak, když to prodáváme za 1,2. Máme už dva roky zveřejněné záměry na Palackého a nedaří se se-
hnat zájemce, který by se šel aspoň podívat. Starosta: V této chvíli ...  

Místostarosta: To není nic proti ničemu, když schválíme i ten záměr prodeje. To nás nenutí k tomu, 
že to musíme prodat a museli to potom realizovat. Zastupitelé: My tedy schvalujeme jen záměr? Mís-
tostarosta: Ano. Starosta: čte usnesení. Mgr. Košíček – vyjadřuji svoji možnou podjatost v dané 
věci. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 2 ke Směrnici města Moravský Krumlov č. MěÚ 10/2009 „Zásady 
prodeje bytů a bytových domů ve vlastnictví města Moravský Krumlov“ v předloženém znění.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
ZM schvaluje záměr prodat jednotku 475/5 (2+1) za cenu 741 055,- Kč vymezenou na LV 4561 
záměr prodat jednotku 475/5 (2+1) za cenu 741 055,- Kč vymezenou na LV 4561 s podílem 
5731/86616 na společných částech domu a pozemcích par. č. 1619 a 1620 vedených na LV 4560 
v k. ú. Mor. Krumlov. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
20. Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
  
Podnět -  Občanky města Moravský Krumlov  
Starosta: Byl zaslán pouze podnět občanky města, který byl již projednán. 
 
 
21. Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
Hlasování členů zastupitelstva obce – Ministerstvo vnitra ČR, Praha 
 
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí informaci Ministerstva vnitra České republiky, Praha ve věci hlasování čle-
nů zastupitelstva obce ze dne 14. 05. 2015. 
 
Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje k realizaci projektu Výchovně rekreač-
ní tábor pro děti – č. 030208/15/OŠ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
Starosta: čte materiál a do bodu různé je předložený materiál, který máte zde. Jedná se o přijetí dota-
ce, tady problém neměl být. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje  
č. 030208/15/OŠ na realizaci projektu: “Výchovně rekreační tábor pro děti“ v roce 2015 a pově-
řuje starostu podpisem této smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Ka-
rel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚ-
VÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
22. Diskuze  
Starosta: Otevírám diskuzi, nejprve z řad zastupitelů a poté z řad občanů. Do diskuze z řad zastupite-
lů se nehlásí nikdo, z řad obyvatel prosím pana profesora. Pan profesor: Především taková technická 
poznámka. Tady v těch dveřích je z venku klíček, kdyby se náhodou někdo tady chtěl vydovádět, tak 
jsme tady zavřeni. To jenom tak, na okraj. Já tady mám k další věci. Zkrátka a dobře, moje řeč je zase 
naprosto zbytečná, protože tady pan starosta, říkal, že se tady dodržují zákony. Kdyby se tady dodržo-
valy zákony, tak bych tady nestál už potřetí a nedával tady věci do pořádku. Takže začal bych asi ta-
kovou básničkou, kterou jsem slyšel z krumlovských temnot. Kdyby blbost kvetla, jářku, na Měst-
ském úřadě by mohli zaměstnat květinářku. V Palackého ulici úřaduji pako v kostkované čepici atd. 
Takže, když to zase shrnu. Tak obyvatelé panelového domu 324 žádali, aby zmizeli hlukové emise 
z přilehlého pozemku. Došla odpověď, kterou jsem taky říkal z referátu kontroly, která toto vůbec 
nebrala v úvahu nějaké zákony České republiky. Kdy vysvětlovala, proč psi štěkají a nakonec ještě 
jako výsměch zaznělo to … zatímco pachatel této činnosti k tomuto vyzíván není. Chtěl bych připo-
menout, že tyto věci řeší Občanský zákoník, který jasně mluví o hlukových emisích a jaké k nim mají 
povinnosti uživatelé pozemků. Čili nebylo to řešeno podle zákonu České republiky, ale podle jakých 
si subjektivních představ. Ano, čili to tedy shrnu. Z referátu kontroly přicházejí odpovědi jako pro 
voly. Proto jsem jako zástupce těch občanů, kteří tohle žádali. Jsem požádal tehdejší zastupitelstvo, 
aby se touto věcí zabývalo a dostal jsem od starosty písemný příslib, že do 60ti dnů dostanu písemnou 
odpověď po tom, co to zastupitelstvo projedná. Nedostal jsem odpověď žádnou, takže po 13ti měsí-
cích jsem přišel semka opět. Dříve jsem nemohl ze zdravotních důvodů. Čili jsem to tady nadnesl, tu 
problematiku 2.3 tohoto roku a co se stalo. Zastupitelstvo dělalo mrtvého brouka, za to se ke mně vy-
jádřil velitel Městské policie, který byl ve službě ve stejnokroji atd.. Vyslovil podezření, že jsem se 
dopustil několika trestných činů. A teď pozor, existují povinnosti ze zákona. Je to zákon číslo 553 
Sbírky roku 1991, kde je jasně napsáno, jak se mají strážníci chovat. Takže mi bylo vysloveno pode-
zření z trestného činu. Strážník je povinen bez zbytečného odkladu oznámit policii důvodné podezře-
ní, že byl spáchán trestný čin atd. Oznámení musí být doloženo důvody nebo důkazy. Učinil tak veli-
tel Městské policie, neučinil. Čili porušil zákon. Já ovšem nedoufám, že by ho snad jeho nadřízený 
nějak pokáral nebo co, ale uvědomte si, že tady došlo jasně k porušení zákona. Budu také pokračovat, 
dál. Já jsem byl poškozen, protože strážník je povinen dbát vážnosti, důstojnosti atd.. Takže, jestliže  
já jsem byl obviněn z trestného, bylo vysloveno podezření, tak byla snížena moje vážnost atd..  
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Byl jsem poškozen a teď náhrada škody. Obec je povinna nahradit škodu způsobenou strážníkem 
v souvislosti atd.. Takže k tomu určitě dojde, i když na 2. zasedání jsem hodil takovou směrnou ruka-
vici. Říkám nebudu na tom trvat, pokud se dostane nějakého právního poučení atd.. Čili tyto věci 
svědčí o mnoha případech, o naprostém právním analfabetismu nikoliv o dodržování zákonů. Uvedl 
jsem tady dva jasné případy, které přímo řvou teda. Starosta vyzval ve svém projevu ukončení vláky, 
abychom se snažili, aby demokracie nebyla omezována. Tak já se o to snažím, protože tady došlo 
k porušení demokracie. Já taky mám dojem, že bylo přikročenu k tomu, jako, abych byl zastrašen. 
Hleďte, vždyť mě táhne na osmý křížek. Poprvé jsem byl obviněn z trestného činu pře 53 lety na pod-
zim roku 1962. Byl jsem obviněn z vedení vzpoury v době mimořádných opatření za to byl trest smrti 
nebo trest 25ti lety vězení. Naposledy jsem byl obviněn z trestného činu vyloupení Valtického špitálu 
5. září 1989. Kde byl hodný policajt, zlý policajt. Ten zlý mi sliboval, co se semnou stane ve vazbě. 
Takže to byly kapacity trest smrti, doživotí, žebra ven a zuby. Žebra dovnitř, zuby ven, jak mi to sli-
boval ten vyšetřovatel. Takže mě, prosím Vás nemůže něco takového zastrašit. Je to naprosto 
k smíchu, ale tady ten zastrašovací moment možná měl na někoho zapůsobit, na jiné lidi. Já potom 
třeba musím zdůvodňovat, teda nemusím, ale dělám to. Že je třeba zdemolována zastávka naproti 
Penny, to je po každém víkendu zdemolována. Lidi nadávají, kde je dneska policie. Já říkám, copak 
nechápete, že dneska se policie nemá čas se zabývat takovýma to prkotinami jako je rozbíjení zastá-
vek. Musí vyšetřovat mou trestnou činnost. A teď jsme u další věci. Na Městskou policii jsou věnová-
ny finanční prostředky, a proto je Obecní nebo Městská policie povinna se chovat, jednat a dělat čin-
nost dle zákona. Jsou peníze naprosto zneužité, které nejsou určeny na tuto činnost. To možná bude 
zajímat jiné orgány. Tak já nežádám žádnou odpověď. Stejně bych ji nedostal, jako jsem ji nedostal 
už několikrát, ale je třeba, abyste si toto připomenuli, jelikož už budu končit. Doporučuji tady toto  
o Policii Obecní, tady tato příručka. Doporučuji zastupitelům, příští zasedání Vás z ní přezkouším  
a budu informovat. Starosta: Děkuji za diskuzní příspěvek. Vše bude zaznamenáno a prověřeno. Pan 
Zpěvák: Abychom se tady zbytečně nebavili o takových věcech. Všichni jsme byli přítomni, co veli-
tel strážníků řekl. Velitel strážníků nikomu nevyhrožoval, ale pouze podotkl, že pokud budeš pokra-
čovat v té tvojí řeči, že se můžeš dopustit trestného činu. Že se můžeš dopustit trestného činu ublížení 
na zdraví. Občanka města: Vyhrožováním. Pan Zpěvák: Zpět, vyhrožováním. Tím politím do obli-
čeje i majitele psa. Pan profesor: Moment, já jsem říkal, kdyby. Bacha. Občanka města: Byli jsme 
tady a slyšeli jsme Vás. Opravdu to bylo vyhrožování. Pan profesor: Takže na mě to nebylo vyhro-
žování. Občanka města: Na majitele psů to bylo vyhrožování. Starosta: Promiňte, já si dovolím do 
toho vstoupit. Občanka města: Škoda, že to někdo nenatočil. Pan profesor: Je to natočený. Existuje 
zvukový záznam. Já sám jsem se totiž ohlásil na Policii České republiky, že jsem se dopustil trestného 
činu a ať to prozkoumá. Občanka města: A slyšeli ten zvukový záznam. Starosta: Samozřejmě. Já si 
dovolím. Promiňte. Já si dovolím říct následující. To co jsem řekl minule. Podnět je prošetřován Poli-
cií České republiky, Policie buď případ odloží, nebo případ postoupí Státnímu zastupitelství, což  
je standardní postup. Následně se mohu … takhle jsem Vám, pane profesore, odpovídal i minule.  
Já si dovolím Vám už neudělit slovo, protože jsme Váš podnět slyšeli. Bude zaznamenán a velmi po-
drobně prozkoumána vaše řeč, abych Vám mohl relevantně odpovědět. Má někdo další diskuzní pří-
spěvek z řad obyvatelstva? Občanka města: Já bych jenom chtěla jen říct, že Vanessa byla otevírána 
loni v říjnu a řeší se to až teď po půl roce. Najednou to někomu vadí, ale možná si někdo neuvědomu-
je, že Vanessa byla otevřena pro lidi. Tady v Moravském Krumlově si ty lidi tolik nevydělají, aby 
mohli chodit jenom po náměstí do obchodů, kde jsou ceny přemršteny a všichni podnikatelé to moc 
dobře vědí, že si nadsazují a zbytečně si nadsazují. Do Vanessy se šlo a koupilo se tam všechno. Ve 
všech vietnamských prodejnách to není. Vanessa měla všechno a byla pro lidi. Na náměstí podnikate-
lé pro lidi asi bohužel nejsou.  
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Starosta: Děkuji za diskuzní příspěvek. Bude to zaznamenáno a bude to bráno jako názor. Vzhledem 
k tomu, že další diskuzní příspěvky nevidím, končím tedy bod diskuze. Nyní poprosím návrhovou 
komisi, aby se odebrala k zápisu usnesení.  
 
 
23. Usnesení   
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesla: Ing. Helena Kocábová   
 
 
24. Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 18:38 hod.   
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                              Jana Nahodilová  
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
Ověřovatelé zápisu: 
        ………………………………….. 
             Ing. František Šlapanský 
 
 

…………………………………..   
           Bc. Karel Široký           

 
 
V Moravském Krumlově, dne 09. 06. 2015 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


